

# STOUT MIDDLE SCHOOL

## Extended - Day Intervention Programs



### Academic Support (Tutoring)

Tutoring is available for students in 6th through 8th grade by subject area.

- Students must be recommended by and signed up by their subject area teacher.
- If parents feel their child should be in tutoring, they should contact their child's subject area teacher and request that the teacher signs their child up for tutoring.
- Teachers will provide the tutor with information regarding what areas the student needs support.
- There is a limit of 20 students per offering. Due to large demand, students who miss more than two times will be removed from tutoring and placed on a waiting list before given another opportunity. Additionally, students may be limited to one two-hour tutoring session per week for each subject.

<b>Subject</b>	<b>Teacher</b>	<b>Room</b>	<b>Days</b>	<b>Times</b>
Bilingual LA	Mr. Sabra	F11	Tues/Wed	3:00 - 4:50
Bilingual Math	Mrs. Sabra	F5	Tues/Wed	3:00 - 4:50
Computers	Mr. Vietinghoff	F7	Wednesday	3:00 - 4:50
Language Arts	Ms. Wooton	G6	Wednesday	3:00 - 4:50
LA/Social Studies	Mr. Hool**	C1	Tues/Thurs	3:00 - 4:50
Math	Mrs. Alasry	D2	Tuesday	3:00 - 4:50
Math	Ms. Berry	H7	Thursday	3:00 - 4:50
Math/LA	Mrs. Klemetson	D1	Tues/Thurs	3:00 - 4:50
Math/Science	Ms. Flatt*	F1	Thursday	3:00 - 4:50
Math/Science	Ms. Peltz***	D1	Wed/Fri	3:00 - 4:50
Social Studies	Mrs. Schulkey	G1	Thursday	3:00 - 4:50

\* Ms. Flatt will be tutoring starting November 12

\*\*Mr. Hool will be tutoring from November 17th through the end of March.

\*\*\* Ms. Peltz will be tutoring through November 13th and also in April and May.

# Homework Support

## (Study Hall)

The after-school study hall is available as a place for students to do their homework. Students may be required to attend if a teacher recommends that they are in danger of failing due to missing assignments. Students who are disruptive or do not come prepared to do their homework will not be invited back.

- Teachers, administrators, the social responsibility educator, or office staff may sign students up for study hall.
- Students must bring everything they need to do their homework.
- Once students have signed in, they must stay for the duration of the behavior intervention session.

<u>Teacher</u>	<u>Room</u>	<u>Days</u>	<u>Times</u>
Bennett	Media Center	Tuesday & Thursday	3:00 - 4:50

# Behavior Intervention

## (Detention)

Students who violate the student code of conduct or fail to comply will classroom expectations may be assigned after-school behavior intervention.

- Teachers, administrators, the social responsibility educator, or office staff may sign students up for the detention room (limited to 2 per teacher per session).
- Students must bring school work, any materials required to complete that work, and a SSR (sustained silent reading) book with them to the detention room. Students must have everything they need with them before entering the room.
- Once students have signed in, they must stay for the duration of the behavior intervention session.

<u>Teacher</u>	<u>Room</u>	<u>Days</u>	<u>Times</u>
Rancilio (1st Semester)	F9	Wednesday & Friday	3:00 - 4:50
Lambdin (2nd Semester)	H2	Wednesday & Friday	3:00 - 4:50

# مدرسة ستاوت المتوسطة

## برامج المساعدة اليومية – بعد الدوام



### الدعم التعليمي (التدريس)

- التدريس متوفر للطلاب من الصف السادس الى الصف الثامن حسب المواضيع.
  - يجب أن يقترح مدرس المادة المختص الطلاب وأن يضمهم الى البرنامج.
  - على الأهالي الإتصال بمدرس المادة وطلب تسجيل ابناءهم إذا شعروا بضرورة حصول ابناءهم على الدروس الإضافية.
  - يجب على مدرسي المواد تأمين المعلومات المتعلقة بالمواد التي يحتاج الطلاب الى المساعدة فيها إلى مدرس برامج المساعدة اليومية.
- الحد الأقصى للطلاب الذين يحتاجون الدروس الإضافية هو ٢٠ طالبا. وسيتم فصل أي طالب يتغيب عن هذه الدروس أكثر من مرتين، ووضعه على لائحة الإنتظار قبل اعطائه فرصة ثانية. اضافة إلى ذلك، يمكن للطلاب الحصول على حد أقصى قدره ساعتان من المساعدة اليومية أسبوعيا لأي مادة .

الأوقات	الأيام	الغرفة	المدرس	المادة
٤:٥٠ – ٣:٠٠	الثلاثاء / الأربعاء	ف - ١١	السيد صبيرا	المهارات اللغوية
٤:٥٠ – ٣:٠٠	الثلاثاء / الأربعاء	ف - ٥	السيدة صبيرا	الرياضيات
٤:٥٠ – ٣:٠٠	الثلاثاء / الأربعاء	ف - ٧	السيد فيتينغهوف	الحاسب الآلي
٤:٥٠ – ٣:٠٠	الأربعاء	ج - ٦	السيدة ووتن	المهارات اللغوية
٤:٥٠ – ٣:٠٠	الثلاثاء / الخميس	س - ١	السيد هول **	المهارات اللغوية / العلوم الاجتماعية
٤:٥٠ – ٣:٠٠	الثلاثاء	د - ٢	السيدة العصري	الرياضيات
٤:٥٠ – ٣:٠٠	الخميس	هـ - ٧	السيدة بري	الرياضيات
٤:٥٠ – ٣:٠٠	الثلاثاء / الخميس	د - ١	السيدة كليمتون	الرياضيات / مهارات لغوية
٤:٥٠ – ٣:٠٠	الخميس	ف - ١	السيدة فلات	الرياضيات / العلوم
٤:٥٠ – ٣:٠٠	الأربعاء / الجمعة	د - ١	السيدة بليتز	الرياضيات / العلوم
٤:٥٠ – ٣:٠٠	الخميس	ج - ١	السيدة شالكي	العلوم الاجتماعية

- \* تبدأ السيدة فلات التدريس الإضافي في ١٢ نوفمبر (تشرين الثاني)
- \*\* يقوم السيد هول بالتدريس الإضافي من ١٧ نوفمبر (تشرين الثاني) وحتى نهاية مارس (اذار)
- \*\*\* تقوم السيدة بليتز بالتدريس الإضافي حتى ١٣ نوفمبر (تشرين الثاني) وطوال شهري ابريل (نيسان) و مايو (ايار).

## دعم الواجبات المنزلية (قاعة الدراسة)

تتوفر قاعة الدراسة بعد - الدوام كمكان للطلاب للقيام بواجباتهم وفروضهم. ويمكن أن يوصي مدرس المادة الطلاب بالمشاركة في هذا النشاط إذا شعر بانهم يواجهون خطر الرسوب نتيجة عدم تسليم واجباتهم وفروضهم. ولن يتم دعوة الطلاب للمشاركة في هذا النشاط مجددا في حل المشاغبة أو الإهمال.

- يمكن للأساتذة، مدرسي المسؤوليات الإجتماعية، أو الموظفين الإداريين أن يسجلوا الطلاب في هذا النشاط.

- يجب على الطلاب لإحضار كافة مستلزماتهم للقيام بواجباتهم.
- يجب على الطلاب، متى ما انخرطوا في هذا النشاط، الإلتزام به حتى نهاية فترة التدخل السلوكي.

الأوقات	الأيام	الغرفة	المدرس
٤:٥٠ - ٣:٠٠	الثلاثاء / الخميس	المركز الإعلامي	السيد بينيت

## التدخل المسلكي (الحجز)

- يمكن أن يخضع الطلاب الذين يخالفون القواعد المسلكية أو لا يلتزمون بالمتوقع منهم في غرفة الدراسة لبرامج التدخل السلوكي بعد نهاية الدوام.
- يمكن للأساتذة، مدرسي المسؤوليات الإجتماعية، أو الموظفين الإداريين أن يسجلوا الطلاب في غرفة الحجز (٢ لكل مدرس في الجلسة الواحدة).
  - يجب على الطلاب أن يحضروا معهم الأعمال المدرسية وجميع المواد المطلوبة لإكمال هذه الأعمال، إضافة إلى كتاب للقراءة الصامتة الى غرفة الحجز. ويجب أن يكون لديهم جميع احتياجاتهم قبل الدخول إلى الغرفة.
  - على الطلاب البقاء داخل غرفة الحجز طوال فترة التدخل المسلكي فور توقيعهم على سجل الحجز.

الأوقات	الأيام	الغرفة	المدرس
٤:٥٠ - ٣:٠٠	الأربعاء / الجمعة	ف - ٩	السيدة رانسيليو (الفصل الأول)
٤:٥٠ - ٣:٠٠	الأربعاء / الجمعة	هـ - ٢	السيد لامبدن (الفصل الثاني)